
Referat fra ekstramøte i IA-oppfølgingsgruppa 23. juni 2016 kl. 13.30-15.00 

 

Tilstede:  

Christl Kvam (Arbeids- og sosialdepartementet), Hanne Børrestuen (KS), Gry Gundersen og Tor 
Idar Halvorsen (LO),  Henrik Dahle (Unio) Nina Sverdrup Svendsen (Akademikerne), Hege Herø 
(YS), Ann-Torill Benonisen Indreeide (NHO) og Monica Seem (Arbeidstilsynet), May Britt 
Christoffersen (Arbeids- og velferdsdirektoratet)   
 
I tillegg deltok Tone Kjeldsberg, Bent-Ole Grooss, Tone Westli, Kristian Espelid, Trude Eliassen 
og Anne Synnøve Krogstad fra Arbeids- og sosialdepartementet 

 

Følgende saker ble diskutert: 

1. Presentasjon av faggruppens rapport for 2016. 
 
Stein Langeland fra Arbeids- og velferdsdirektoratet presenterte hovedtrekkene i 
rapporten som legges frem i uke 26. En offisiell versjon av presentasjonen vil bli 
ettersendt til medlemmene av oppfølgingsgruppa.  
 
Konklusjon: Presentasjonen tas til orientering 
 
 

2. Hedmarksmodellen 

Akademikerne pekte på uheldige effekter av NAVs håndheving av aktivitetskrav ved åtte 
ukers sykemelding, og viste til brevet partene i arbeidslivet har sendt til departementet i 
denne saken. Departementet og Arbeids- og velferdsdirektoratet er enige i at praksisen er 
uheldig. Arbeids- og velferdsdirektoratet orienterte om at de er i ferd med å sende ut ny 
informasjon til alle fylkene hvor det presiseres at man skal endre praksis med hensyn til 
midlertidig stans av sykepenger. Denne informasjonen videresendes partene i IA- 
oppfølgingsgruppen. Arbeids- og velferdsetaten vil utarbeide nye rutiner i løpet av høsten.  
 
Konklusjon: Saken tas til orientering. Partene orienteres på egnet måte når nye rutiner er 
på plass og klare for implementering i NAV.  

   

3. Eventuelt 
 

a) Departementet orienterte om bruk av restmidler til kunnskapsutvikling i 2016. Partene ble 
oppfordret til å tenke gjennom evt. aktuelle prosjekter til neste møte.  

 
b) Departementet orienterte om forespørsel fra funksjonshemmedes interesseorganisasjon 

om et møte med oppfølgingsgruppen.   
 

c) NHO orienterte om at de har mottatt en henvendelse fra arbeidsministeren i Belgia som 
ønsker informasjon om den norske modell knyttet til oppfølging på arbeidsplassen. 


